
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:  5373/06.12.2024  

 
PROCES VERBAL 

      Incheiat astăzi 06.12.2024  ,    în şedinţa ordinară    a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin Dispoziţia primarului nr. 
208/29.11.2024  

     

SEDINTA SE DESFASOARA  ATAT FIZIC CAT SI ON LINE  

     In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ 
nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în funcţie. Se 
consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea oricăror mijloace 
electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace electronice ( camera audio video a 

grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 

       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  9 consilieri 

din cei 9  consilieri locali în funcţie.  

La sedinta  participa domnul primar Iosif Ion  

-Invitati –domnul  contabil Sucu Razvan si doamna referent Vintila Rozalia  
Domnul presedinte de sedinta  Banu Petre Aurelian   , citeste ordinea de zi.  

1.   Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare a Consiliului local al comunei 
Mioarele   nr.   4886/08.11.2024 , 4956/12.11.2024, 5090/15.11.2024    

2. Proiect de hotarare  privind aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2025-2026 
a institutiilor de invatamant de stat din Comuna Mioarele , judetul Arges                                                    
                                                                                            Initiator : Primar Iosif Ion  

3. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice ale Scolii 
Gimnaziale Mioarele , pe lunile iulie, august , septembrie , octombrie , noiembrie , 
decembrie 2024  

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de Organizare si 
Functionare a Consiliului Local al Comunei Mioarele   
                                                                                          Initiator : Primar Iosif Ion 
 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii al 
aparatului de specialitate al Primarului Comunei Mioarele , judetul Arges   
                                                                                        Initiator : Primar Iosif Ion  
 

6. Proiect de hotarare cu privire la  stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 
fiscal 2025, in comuna Mioarele , judetul Arges  

                                                                                                  Initiator : Primar Iosif Ion 



7. Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele   
 
 
Se supune la vot ordinea de zi ,   se voteaza in unanimitate , 9  voturi pentru 

Se trece la punctul nr 1  

1.  Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare a Consiliului local al comunei 
Mioarele   nr.   4886/08.11.2024 , 4956/12.11.2024, 5090/15.11.2024    

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Daca aveti obiectii in ceea ce privesc 

procesele verbale , daca nu supunem la vot ! 

 Se supune la vot si se voteaza in unanimitate pv nr 4886/08.11.2024 

 Se supune la vot si se voteaza in unanimitate pv nr 4956/12.11.2024 

 Se supune la vot si se voteaza in unanimitate pv nr 5090/15.11.2024    

Doamna secretar  Cine doreste si in format letric , procesele verbale , va rog sa mi spuneti , si va listez 

. Domnul consilier Iosif Gheorghe asa le doreste dupa cum observati . Dupa aprobare , le pun pe site 

ul institutiei si le puteti descarca cu ursurinta ca si dupa grupul de watt up . 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Haideti sa spunem si site ul ca se intra de la 

Consiliul Judetean  Arges , cumva nu e foarte facil ! 

Doamna secretar Nu ! E simplu ! Tastati:  primaria mioarele cj arges  si va conduce direct la site . 

Acolo gasiti absolut tot in Monitorul Oficial Local : dispozitii , hotarari , regulamente , formulare . Pot 

sa spun ca am plecat cu site ul de la zero si acum ne putem lauda cu o baza de date , pana la urma unde 

regasim toate informatiile cu caracter public . Avem si formulare , cereri , ofertele de extravilan , 

componenta Consiliului Local , daca doriti sa mi trimiteti pe watts up cate o poza , deja sunt actualizate 

si declaratiile dvs de avere !  

 Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian Sa trecem la urmatorul punct de pe ordinea de 

zi ! 

        2. Proiect de hotărâre  cu privire la organizarea retelei scolare pentru anul 2025-2026 a 
unitatilor de invatamant preuniversitar  de stat  de pe raza  comunei  Mioarele   

             Inițiator: Iosif Ion   – primar; 
Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   Doamna secretar ne a  adus lamuriri data 

trecuta , acum dupa cum ati vazut , a venit avizul conform de la Inspectoratul Scolar Arges si trebuie 

sa aprobam Hotararea privind reteaua scolara pentru anul 2025-2026 a unitatilor de invatamant 
preuniversitar  de stat  de pe raza  comunei  Mioarele , judetul Arges . 
   Daca nu mai sunt alte discutii supunem la vot . Se supune la vot si se voteaza HOTARAREA 
NR 12 , cu 9 voturi pentru  
Se trece la punctul 3 pe ordinea de zi  :  

3.Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice ale Scolii 
Gimnaziale Mioarele , pe lunile iulie, august , septembrie , octombrie , noiembrie , decembrie 
2024  

Doamna secretar  In mod normal , cadrele didactice navetiste al Scolii Mioarele ne aduc situatiile cam la 

3 luni si introducem pe ordinea de zi , decontarea navetei . Asa am procedat pana acum . data fiind situatia 

de la scoala , au venit acum cu situatiile din luna iulie 2024 si pana in prezent .  

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   Da ! Stim cu totii prin ce situatie trece scoala cu 

doamna care a facut credite  si a folosit datele personale ale colegilor fara stirea acestora , pentru a o gira  . 

Este ancheta in curs de desfasurare ....  



Doamna secretar  Da! Au inceput sa le popreasca bani girantilor , sa speram ca situatia se va rezolva . 

..este ingrozitor ce s a intamplat !  Organele de politie ancheteaza , sa speram ca pagubitii isi vor recupera 

prejudiciul ..  

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Da! Daca nu mai sunt discutii , supunem la vot  

Se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 13 , cu 9 voturi pentru  

4. Se trece la punctul nr 4 de pe ordinea de zi  

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de Organizare si Functionare a 
Consiliului Local al Comunei Mioarele   
Doamna secretar  Ati avut acest regulament la mapa de investire , l am urcat si pe watt up , ati 

avut timp destul sa l studiati ! Ati observat ca sunt facute actualizari , conforme cu legislatia in 

vigoare si aici ma refer la posibilitatea consilierilor locali de a participa la sedintele de consiliu 
prin orice mijloace electronice , asa cum se intampla si azi .  Sunt si articole referitoare la filmatul 

sedintelor de consiliu la care facea referire domnul presedinte de sedinta  Banu  Aurelian  

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   Aici haideti sa lamurim aceasta problema 

cu filmatul !. De ce spun chestia asta ? In societate este o stare de nervozitate , oamenii sunt 

nemultumiti . Din acest punct de vedere trebuie sa vedem ce putem face sa atenuam aceasta stare 

. sa le oferim transparenta .  

Domnul Dobrin Alexandru Da ! Este discutabil tocmai prin prisma faptului ca intram uneori si 

on line ca asa e serviciul si atunci ce filmati ? Trei oameni in sala si restul on line ..oricum tot ce 

vorbim se consemneaza in procesul verbal de sedinta 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   Da ! Sedintele sunt stenografiate si 

procesele verbale se regasesc pe site . Dar totusi .. 

Domnul primar Iosif Ion  Sedintele sunt publice !Sunt scaune destule , poate sa vina cine vrea sa 

asiste , toate hotararile sunt puse pe site .Totul e cat se poate de transparent ! 

Doamna secretar  In regulament exista un articol in care se specifica ca se poate filma / fotografia 

doar de  persoane autorizate de Consiliul Local . Au mai venit televiziunile locale si au filmat .. 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Haideti sa citim articolul sa vedem . 

,, Art.28^1   Participarea publicului la sedintele Consiliului Local Mioarele 
Alin.(9) Filmarea/fotografierea/inregistrarea sedintelor Consiliului Local Mioarele se poate 

realiza doar de catre persoanele acreditate in acest sens de catre Consiliul Local Mioarele  

conform prevederilor art.18 al Legii nr.544/2001 privind liberul acces la informatiile de interes 

public.,,  

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Deci cum facem ? Supunem la vot in forma 

asta , sunteti de acord asa ?  

Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza in unanimitate  HOTARAREA NR 14 , cu 9 voturi 
pentru 

5. Se trece la punctul nr 5  de pe ordinea de zi  
 

5.Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii al aparatului 
de specialitate al Primarului Comunei Mioarele , judetul Arges   
Doamna secretar  Dupa cum ati vazut , aceasta este organigrama noastra si statul de functii . In 

acest moment au fost modificarile legate de actualizare in urma investiri si a alegerii noului 

viceprimar , domnul Ivan Florin . De asemenea prin incetarea contractului individual de munca a 

domnului Cioncu Gheorghe ( acordul partilor ) dumnealui a dat concurs in alta parte si a plecat , 

se vacanteaza postul de buldoexcavatorist . 

Domnul primar  Si se trece la treapta IV ! 



Doamna secretar Da ! Dumnealui a fost incadrat in treapta I , ca tot  personalul contractual . 

Domnul primar Iosif Ion  De aia a si plecat ! Ca nu putea sa mai fie promovat ! Era incadrat pe 

cea mai de sus treapta si nu mai avea unde . Asa din treapta a IV , o data la 3 ani , poate fi 

promovat si poate beneficia de marire de salariu .. 

Doamna secretar Si o alta modificare este cea a domnului Albu Alin care s a transferat de la 

Serviciul Public de Alimentare cu Apa care se afla in subordinea Consiliului Local cu 

personalitate juridica , la Serviciul de Gospodarire Comunala din aparatul de specialitate al 

primarului pe post vacant de muncitor necalificat similar celui de pe care a plecat . Nu mai insist 

acestui aspect pentru ca l am tot discutat ! Cam astea sunt modificarile ! 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   Daca nu mai sunt alte discutii , supunem 

la vot !!  Se  voteaza HOTARAREA NR 15 , cu 9 voturi pentru 
 

Se trece la punctul nr 6  de pe ordinea de zi  

 

8. Proiect de hotarare cu privire la  stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 
fiscal 2025, in comuna Mioarele , judetul Arges  

 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Deci acum avem taxele si impozitele pentru 

anul 2025 , la care se adauga ceea ce am discutat data trecuta , inflatia cu 10,4 % 

Doamna referent Vintila Rozalia Exact despre asta este vorba ! Am adaugat doar acest procent , 

taxele ramanad aceleasi ca cele de anul acesta . 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   Vad aici taxele la Caminul cultural Mioarele 

si la Caminul cultural Suslanesti  

Domnul primar Da ! La prima pomana de exemplu e gratis , pentru sarbatorile legale la fel , sumele 

difera in functie de activitati : la brad e mai putin ca e fara vesela .. 

Domnul consilier Dobrin Alexandru Totusi la Suslanesti mi se pare cam mult , sa fie la fel ca la 

Matau . Nu avem aceleasi dotari ... 

Domnul primar Caminul este reabilitat , acum schimbam instalatia electrica ca era 220 v , si am 

facut demersuri cu contabilul sa punem 380 v . 
Domnul consiler Dobrin Alexandru  E reabilitat numai pe afara ! Sa tinem cont si de confort , 

scaunele sunt vechi , mesele sunt uzate , vesela nu exista ..Eu propun sa lasati mai jos la Suslanesti ! 
Doamna referent Vintila  Rozalia Da ! Binenteles ! Noi am venit cu propuneri, acestea dar pot fi 

modificate in functie de propunerile dumneavoastra ! 

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian  Acolo ,logic nu trebuia sa se bage bani !! 

Domnul primar Iosif Ion  Banii au venit pe PNRR si trebuiau cheltuiti , daca nu l reabilitam , 

pierdeam banii si era pacat . Daca inchiriezi un cort de nunta iti ia o gramada de bani . Dupa ce rezolvam 

si cu iluminatul si cu dotarile , vesela le putem da de la Caminul Mioarele , o sa vina oamenii sa inchirieze  

Domnul consilier Dobrin Alexandru  Eu propun o taxa mai mica pentru Caminul de la Suslanesti !  

Doamna referent Vintila Rozalia  E bine 600 lei / zi ? Fata de 670 lei cat era propus ? Si 1500 lei 

inchirierea pe trei zile ? Fata de 1660 lei  cat era propus si este la Caminul Matau ?  

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian   E in regula asa ? Supunem la vot ? 

Nemaifiind discutii , se spune la vot si se voteaza HOTARAREA NR  16 cu 9 voturi pentru . 
7. Se trece la punctul nr 7   de pe ordinea de zi  

7. Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele   
 
Domnul primar Iosif Ion  Am eu sa va spun doua chestiuni : am obtinut o sponsorizare de la 

HOLCIM  de  350   mc calcar , ne costa doar transportul ..si am obtinut o sponsorizare pentru cadourile 



copiilor de Craciun . Stiti ca pana acum strangeam bani de la fiecare si le faceam cate un pachet de Craciun 

, acum am gasit o firma care ne furnizeaza toate cadourile copiilor de Mos Craciun . 

Domnul Iosif Gheorghe  Am si eu o problema ! E iarna ! Nu putem vorbi cu Campulungul sa vina 

sararita si pana mai sus ?  

Domnul primar Iosif Ion  Am vorbit cu doamna Alina de la Drumuri Judetene – au firma care a 

castigat licitatia si  face asta , o sa vina ei . Inca n au fost probleme !  

Domnul presedinte de sedinta Banu Petre Aurelian Am si eu o chestiune .La Podul lui Duica , 

daca am putea vorbi cu cei de la Campulung sa facem un acoperis la statie , la bancuta pe care asteapta 

oamenii la ocazie ..E necesar acolo un acoperis , ca microbuzul e alta discutie .. 

 

 

 

Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 13,55  

 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA                              SECRETAR GENERAL COMUNA 
BANU PETRE AURELIAN                                       BALAN RALUCA ANA                                               

 


